
 
Byl to Boží syn 
 
 
Maminka mi vyprávěla 
když jsem ještě malá byla, 
že se jednou, v temné noci, 
Pán Ježíš nám narodil. 
 
Neměl tehdy domov teplý, 
neměl ani postýlku. 
Ovečky ho zahřívaly 

a pastýři pospíchali, 
k němu, na chvilku. 

 
Nebyl to jen malý chlapec, 
byl to také Boží syn. 
Přišel na svět kvůli lidem, 

by jim hříchy odpustil. 


